



Stars & Cars - Feature

00:21

Original sound: Lewis Hamilton, F1 World Champion 2014 MERCEDES AMG PETRONAS

"Just being here with Mercedes seeing all the people turn up today - this is a day we can give back and you can get particularly closer to the car and the fans are the reason why we exist as Formula 1.">>00:31

00:32

The best comes last of all! At least for all fans and friends of Mercedes-Benz. 'Celebrate the Best' - the motto for Stars&Cars 2014 in Stuttgart.

00:43

Original sound: Prof. Dr. Thomas Weber, Member of the Board of Management of Daimler AG, Group Research & Mercedes-Benz Cars Development

"Good morning everybody! It's a wonderful day!">>00:47

00:48

50,000 join in the party with and for the title-winning team: Formula 1 champion Lewis Hamilton and runner-up Nico Rosberg. Also present, however, other stars, like German national football coach Jogi Löw and legend Franz Beckenbauer. It's THE party of the year, all around the Mercedes-Benz Museum in Stuttgart.

01:19

Original sound: Nico Rosberg, F1 Runner up in the World Championship 2014 MERCEDES AMG PETRONAS

"I'm so proud to be a Silver Arrow driver and to be here today. I was here at the age of 14 as a go kart driver and now, 15 years later, I'm here as an F1 driver. I hope you have fun today! Shortly, you're going to see a great show with our F1 car!">>01:33

01:34

On a 1.1-kilometre circuit current and former racing drivers thrill the crowds in 20-car cavalcades. From the oldest grand prix car from 1914 to today's title-winning car - 64 different vehicles provide the spectators with a fast-paced show. Like the spectacular DTM AMG C coupés and the historic Silver Arrows complete with the drivers, who made history in them. In the 300 SLR 722 Sir Stirling Moss won the Mille Miglia 59 years ago.

02:07

Original sound: Sir Stirling Moss, F1 Runner up in the World Championship 1955 in a Mercedes-Benz W 196

"This is the greatest sports car ever built by anybody. Absolutely magical. It's beautiful to drive and fantastic!">>02:14

02:15

Probably the most exclusive cavalcade: the Mercedes SLR. All 6 have a value of well over 100 million euros. However, none creates as much of a storm as the AMG F1 W05 Hybrid.



16 grand prix triumphs, including 11 one-two wins. Unprecedented in one season - credit where credit's due!

02:40

Original sound: Dr. Dieter Zetsche, Chairman of the Board of Management Daimler AG, Head of Mercedes-Benz Cars

„Great season! This team has written history throughout the last season - for Mercedes but also for motorsport all together!“>>02:46

02:47

The 2014 sporting year - on race track or football pitch - every reason to celebrate!

02:56

Original sound: Joachim Löw, Coach of the German national football team, 2014 World Cup Winners

“This is a great way to celebrate the end of this year. Mercedes, the German football team, Formula 1 – they were all so successful!”>>03:04

03:06

Original sound: Franz Beckenbauer, World Champion 1974 & 1990

"You can't do it any better! It's an amazing PR event – it's not often you have this chance in such a successful year!">>03:14

03:15

Celebrate the Best – fans and friends celebrate throughout the day with their Mercedes stars.

A memorable finale to a memorable year!

03:28

Original sound: Lewis Hamilton, F1 World Champion 2014 MERCEDES AMG PETRONAS

„We hope you enjoyed it and hope that you'll support us in fighting for the championship next year, so thank you everyone!“>>03:35

End: 03:47 mins.





Music list

Cue#	TIME	CD Spine Info	SONG TITLE	PUBLISHER	SOCIETY
1	00'40''	JUST009101	SHINE	Sonoton	GEMA
2	00'12''	STS004367	NUCLEAR SKY	Sonoton	GEMA
3	00'12''	FA010011	SEASONS	Sonoton	GEMA

The music included is protected by GEMA (German society for musical performing and mechanical reproduction rights) and cleared for usage in this video. Broadcasters of any kind are obliged to report the broadcasted music to the relevant local copyright collecting society in accordance with its local law and to pay all fees deriving from that.





Stars&Cars Feature

00:21

O-Ton: Lewis Hamilton, Formel 1-Weltmeister 2014 MERCEDES AMG PETRONAS

"Hier zu sein mit Mercedes und all die Leute zu sehen – das ist einfach ein Tag, an dem wir etwas zurückgeben können und die Leute können näher am Auto sein. Nur dank der Fans gibt es die Formel 1!">>00:31

00:32

Das Beste kommt zum Schluss! Zumindest für alle Fans und Friends von Mercedes-Benz. „Celebrate the Best“ - das Motto von Stars&Cars 2014 in Stuttgart.

00:43

Prof. Dr. Thomas Weber, Vorstandsmitglied der Daimler AG Konzernforschung & Mercedes-Benz Cars Entwicklung

„Wunderschönen guten Morgen miteinander! Toller Tag heute! Super!“>>00:47

00:48

50.000 Menschen feiern und jubeln mit und für das Weltmeisterteam: Formel 1-Champion Lewis Hamilton.

01:00

Vize-Weltmeister Nico Rosberg aber auch weitere Stars wie Fußball-Bundestrainer Jogi Löw oder Legende Franz Beckenbauer sind mit dabei. Es ist DIE Party des Jahres rund um das Mercedes-Benz Museum in Stuttgart.

01:19

O-Ton: Nico Rosberg, Formel 1-Vizeweltmeister 2014 MERCEDES AMG PETRONAS

„Ich bin sehr stolz, Silberpfeil-Fahrer zu sein und hier heute zu sein. Ich war als 14-Jähriger hier, als Go-Kart-Fahrer damals und jetzt wieder 15 Jahre später als Formel 1-Fahrer. Ich hoffe, ihr habt Spaß heute und wir werden eine coole Show liefern gleich noch mit dem Formel 1-Auto.“>>01:33

01:34

Auf einer 1,1km langen Strecke begeistern aktuelle und ehemalige Rennfahrer in 20 Auto Korsos die Menschenmassen. Vom ältesten Grand Prix-Wagen aus dem Jahr 1914 bis zum heutigen Weltmeisterauto – 64 verschiedene Fahrzeuge liefern den Zuschauern eine rasante Show. Wie die spektakulären DTM AMG C Coupés oder die historischen Silberpfeile samt Fahrern, die mit ihnen Geschichte schrieben. Mit dem 300 SLR 722 gewann Sir Stirling Moss vor 59 Jahren die Mille Miglia.

02:07

O-Ton: Sir Stirling Moss, Formel 1-Vizeweltmeister 1955 im Mercedes-Benz W 196

"Das ist das beste Auto, das je gebaut wurde! Es ist zauberhaft und toll zu fahren! Einfach fantastisch!">>02:14

02:15





Der wohl exklusivste Korso: die Mercedes SLR. Alle 6 Autos haben einen Wert von weit über 100 Millionen Euro. Doch keiner wirbelt so viel Staub auf wie der AMG F1 W05 Hybrid. 16 Grand Prix Triumphe, 11 davon sind Doppelsiege. Das gab's noch nie in einer Saison – Ehre, wem Ehre gebührt!

02:40

O-Ton: Dr. Dieter Zetsche, Vorsitzender des Vorstand der Daimler AG, Leiter Mercedes-Benz Cars

„Großartige Saison! Dieses Team hat Geschichte geschrieben, nicht nur für Mercedes, sondern auch für den gesamten Motorsport!“>>02:46

02:47

Das Sportjahr 2014: ob auf der Strecke oder auf dem Fußballfeld – es gibt allen Grund zu feiern!

02:56

O-Ton: Joachim Löw, Fußball-Bundestrainer, Weltmeister 2014

„Ich glaube, dass es ein super Abschluss ist für dieses Jahr, für Mercedes, für den deutschen Fußball, für die Formel 1, alle waren extrem erfolgreich.“>>03:04

03:06

O-Ton: Franz Beckenbauer, Fußball-Weltmeister 1974 & 1990

„Schöner kann man es nicht machen. Das ist eine sehr, sehr schöne PR-Veranstaltung, wann hat man das schon in einem so erfolgreichen Jahr?!“>>03:14

03:15

Celebrate the Best – den ganzen Tag feiern Fans und Freunde mit ihren Mercedes Stars. Ein denkwürdiges Finale eines denkwürdigen Jahres!

03:28

O-Ton: Lewis Hamilton, Formel 1-Weltmeister 2014 MERCEDES AMG PETRONAS

„Wir hoffen, es hat euch gefallen und ihr unterstützt uns nächstes Jahr wieder im Kampf um den Titel! Vielen Dank!“>>03:35

Ende: 03:47 min





Musikliste

Cue#	TIME	CD Spine Info	SONG TITLE	PUBLISHER	SOCIETY
1	01'18"	JUST009101	SHINE	Sonoton	GEMA
2	01'10"	STS004364	NUCLEAR SKY	Sonoton	GEMA
3	00'30"	FA010011	SEASONS	Sonoton	GEMA

Bei der verwendeten Musik handelt es sich um GEMA-geschütztes Repertoire, das zur Verwendung freigegeben wurde. Der ausstrahlende TV-Sender bzw. der veröffentlichende Online-Anbieter verpflichtet sich, eine ordnungsgemäße GEMA-Musikmeldung auf Grundlage der beiliegenden Musikliste durchzuführen und die daraus entstehenden Abgaben zu bezahlen. In Ländern außerhalb Deutschlands muss die Meldung bei der jeweiligen Urheberrechts-Verwertungsgesellschaft erfolgen (z.B. Schweiz: SUISA / Österreich: AUME).

